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PROTOKÓŁ Nr 19/2025 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Rady Powiatu  

w dniu 21 maja 2025 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon 

Karwat o godzinie 13:00, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, 

powitał zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia; 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji; 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji budżetu w dniach 23.12.2024, 

30.12.2024,28.01.2025, 10.02.2025r. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Rokiciny z 

przeznaczeniem na "Zakup sprzętu do utrzymania bezpieczeństwa i gotowości bojowej dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Łaznowie "; 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025, 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2025-

2043; 

8. Wolne wnioski i sprawy różne; 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

                                                                         

Ad. 3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji; 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji budżetu w dniach 23.12.2024, 

30.12.2024 ,28.01.2025, 10.02.2025r. 

   

Protokoły zostały przyjęte bez uwag. 

 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Rokiciny z 



przeznaczeniem na "Zakup sprzętu do utrzymania bezpieczeństwa i gotowości bojowej 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Łaznowie " 

 

 

Kierownik Referatu Zarzadzania Kryzysowego -Tomasz Wojtaszek 

Przedstawił projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Radny Marek Kubiak 

Zapytał co będzie kupowane? 

 

 

Kierownik Referatu Zarzadzania Kryzysowego -Tomasz Wojtaszek 

Odpowiedział ,że potrzebna jest pilarka łańcuchowa, lanca gaśnicza ,gaśnice do fotowoltaiki 

oraz płachta do gaszenia samochodów elektrycznych 

 

Radny Marek Kubiak 

Zapytał czy my to kupujemy i przekazujemy?  

 

Kierownik Referatu Zarzadzania Kryzysowego -Tomasz Wojtaszek 

 

Odpowiedział ,że my przekazujemy środki a oni się rozliczają zgodnie z umową i fakturami  

 

Radny Krzysztof Biskup 

Zapytał czy mamy takie środki? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała, że środki są już zabezpieczone już w budżecie 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat- poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie  jednogłośnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały  

 

 

Ad.6.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025, 

 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Radny Rafał Wolniewicz 

Zapytał z czego będzie wykonany chodnik i czy będzie ciągłość tego chodnika? 

 

Zastępca Dyrektora ZDP Piotr Fijałkowski 

Odpowiedział  ,że kilometr od ronda, będzie wykonany z kostki. Dodał ,że będzie to tylko 

chodnik bez poszerzania drogi 

 

 



Radny Marek Kubiak 

Zapytał czy przetarg na ul. Dworcową został rozstrzygnięty? 

 

Zastępca Dyrektora ZDP Piotr Fijałkowski 

Odpowiedział ,że trzeba dołożyć 8 tysięcy żeby można było rozstrzygnąć  

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że dostaliśmy dofinansowanie na  gminę Czerniewice, jeśli chodzi o gminę 

Ujazd to Wójt daje 50 tysięcy złotych a my dajemy drugie 50 tysięcy. 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał dlaczego nie zostały zabezpieczone w budżecie środki na ładowanie samochodu 

elektrycznego w Zarządzie Dróg Powiatowych? 

 

Zastępca Dyrektora ZDP Piotr Fijałkowski 

Odpowiedział ,że środki były zabezpieczone ale w nie wystarczającej kwocie 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Powiedział ,że był głosowany budżet, dodał ,ze w kwietniu już nam brakło na oświatę teraz 

brakuje na prąd do samochodu elektrycznego dla ZDP.  

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że na komisji budżetu było mówione ,że na oświatę braknie pieniędzy 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał czy zadanie pod nazwa przebudowa drogi w Prażkach to jest nowe zadanie? 

 

Zastępca Dyrektora ZDP Piotr Fijałkowski 

Odpowiedział ,że w tym zadaniu trzeba dołożyć do projektu, dodał  bardzo wzrosły kwoty 

wykonania dokumentacji projektowych 

 

Radny Rafał Wolniewicz 

Zapytał  gdzie jest ładowany samochód elektryczny ZDP? 

 

Zastępca Dyrektora ZDP Piotr Fijałkowski 

Odpowiedział ,że zakupiona została ładowarka podłączana pod wewnętrzną instalację 

elektryczną 

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat- poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie  jednogłośnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały  

 

Ad.7  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na 

lata 2025-2043; 

 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 



Przewodniczący Komisji Leon Karwat- poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie  jednogłośnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały  

 

 

Ad. 8 Wolne wnioski i sprawy różne 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono 

 

 

Ad. 9 Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania 

Gospodarczego Leon Karwat  zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

 

 

Paulina Węglarska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Planowania Gospodarczego 

 

Leon Karwat 

 

 

 

 


